
E. EXCEL COE AUTOSHIP ORDER/CHANGE FORM
9957 South Jordan Gateway § Sandy, UT 84070 § Website: www.eexcel.net

Order Only: (800) 733-3744 § Toll Free Fax: (800) 505-4228 § Email: customerservice@eexcel.net 3
APPLICANT NAME:___________________________________________________________________________________________  

To maintain COE membership and receive preferential pricing of 10% below wholesale, I agree to purchase a minimum of 100 CV each month. I also 
agree that E. EXCEL will process the Autoship order I select below if I do not have 100 PCV by the 25th of every month. If an Autoship order is processed, I 
authorized E. EXCEL to charge my order, shipping fees and sales tax, where applicable, to the credit card that the company has on file. Note that E. EXCEL 
participates in a credit card updater program, so if your credit card information changes for any reason and we receive updated information about the new 
account, we will update our information and charges will continue but be charged to the new credit card.

I agree to read and abide by the Policies and Procedures concerning membership in the Club of Excellence, and to maintain COE membership for an 
additional three (3) months of 100 CV orders (4 months total as COE). I may cancel my membership at anytime after that by submitting a completed 
Account Cancelation/Termination form before the 20th of the month.

n  AUTOSHIP ORDER (COE Sets are at 10% below COE price.)

      �Use the table below to select the items for your Autoship order. Your order may be a single COE set, or a set with other product selections, or 
choose your own custom order with your choice of products

n  AUTOSHIP PAYMENT METHOD†  (Please specify the credit card number we are to keep on file for your Autoship Order.) 

q Use the card information from my COE Membership Order.

q Use the following credit card information

q  Visa      q  MasterCard      q  Discover         CARDHOLDER NAME: ___________________________________________________

CREDIT CARD NUMBER:                                                                                            EXP DATE (MM/YY): 

CARDHOLDER SIGNATURE: _ ______________________________________________   DATE: ___________________________

To receive my preferential pricing—10% below wholesale—I agree to purchase a minimum of 100 CV each month. If I don’t place an order by the 25th of 
the month, I agree that my above Autoship order will automatically be sent to me. If an Autoship order is processed, I authorize E. EXCEL to charge my 
order, shipping fees and sales tax, where applicable, to the credit card that I listed. I agree to read and abide by the Policies and Procedures concerning 
membership in the Club of Excellence, and to maintain COE membership for an additional three (3) months of 100 CV orders (4 months total as COE). I 
may cancel my membership at any time after that by submitting a completed Account Cancellation / Termination form before the 20th of the month.

PRINT NAME OF APPLICANT: ______________________________________________________________________________________

APPLICANT’S SIGNATURE: _______________________________________________________   DATE: ___________________________

LP9117 COE Autoship Order/Change Form EC V01

PRODUCT NAME  (For COE Sets, please choose either Original or Red Millennium®) QUANTITY CV PRICE

COE SET 1
q    Millennium® Original

NOCO® and ACT™ 170.50 $170.50
q    Millennium® Red  

COE SET 2
q    Millennium® Original

Vision™ and S•T® 170.50 $170.50
q    Millennium® Red

COE SET 3
q    Millennium® Original

Concenergy® and Ji-Lin Ginseng 170.50 $170.50
q    Millennium® Red

TOTALS

† All monetary transactions are in US Dollars. Shipping/handling fees and sales tax, where applicable, apply to all orders.

LAST					     FIRST				    MIDDLE



丞燕COE自動訂貨/更改自動訂貨單
9957 South Jordan Gateway § Sandy, UT 84070 § Website: www.eexcel.net

Order Only: (800) 733-3744 § Toll Free Fax: (800) 505-4228 § Email: customerservice@eexcel.net 3
申請人姓名:__________________________________________________________________________________________________  

為保持COE會員資格並享受低於普通會員價格10%的特別優惠價﹐本人同意每月最低訂貨達到100CV。本人還同意在每月的25日之前購買至少

100PCV的產品﹐假如本人未滿足此項要求﹐公司將按下列選項寄出本人選定的自動訂貨產品。自動訂貨程序一旦啟動﹐本人授權丞燕從公司存檔

的本人的信用卡上收取產品費﹑運送費和當地銷售稅(僅適用於征收銷售稅的地區)。請注意，丞燕現在加入了信用卡信息的更新計劃，所以，不論

您的信用卡資料因何原因而有所變動，我們都會收到您新卡帳戶更新的資料。隨之，我們會根據這些信息更新我們的存檔資料，並繼續通過您的新

信用卡收費。

本人同意詳閱並遵守丞燕高級俱樂部會員規章與程序﹐在首次訂貨月之後的連續三(3)個月(總共4個月)中﹐每月至少訂購100CV的產品﹐以保持本

人的會員資格。在此之後﹐本人可在任何月份20日之前的任何時間﹐向公司遞交取消/終止帳戶申請表﹐註銷本人的會員資格。

n  自動訂貨 (COE組合比COE價格還低10%)

      �請在下列表格中選擇您要購買的自動訂貨產品。您可以選定一套COE套裝，或者在訂購一套COE套裝的同時也選購其它產品，或者按自己的意

願設定自己的自選訂貨產品。

姓 (LAST)		             			   名 (FIRST)	                       				   中名 (MIDDLE)

LP9117 COE Autoship Order/Change Form EC V01

產品名稱(若選擇COE組合﹐請注明您需要的是原味還是紅色的) 數量 CV 價格

COE組合1
q「千禧泉原味」

「風克」和「愛特」 170.50 $170.50
q「千禧泉紅色」  

COE組合2
q「千禧泉原味」

「視景」和「思康」 170.50 $170.50
q「千禧泉紅色」

COE組合3
q「千禧泉原味」

「康神」和「吉林人參」 170.50 $170.50
q「千禧泉紅色」

總計

† 所有錢款需以美元核算。所有的訂貨還要加收送貨/手續費﹐和銷售稅(適用於徵收銷售稅的地區)。

n  自動訂貨付款方式 †   (請您注明給我們存檔並在您自動訂貨時使用的信用卡號碼。) 

q 請使用我填寫在COE會員訂單上的信用卡資料。

q 請使用下列信用卡資料

q  Visa      q  MasterCard      q  Discover         持卡人姓名: __________________________________________________________

信用卡號碼:                                                                                            有效日期(月/年): 

持卡人簽字:___________________________________________________________    日期: ___________________________

為享受低於普通會員價格10%的特別優惠價﹐本人同意每月最低訂貨達到100CV。本人還同意在每月的25日之前購買至少100PCV的產品﹐假如

本人未滿足此項要求﹐公司將按上列選項寄出本人選定的自動訂貨產品。假如自動訂貨程序啟動﹐本人授權丞燕可從此表格中本人填寫的信用卡上

收取產品費﹑運送費和當地銷售稅(僅適用於征收銷售稅的地區)。本人同意詳閱並遵守丞燕高級俱樂部會員規章與程序﹐在首次訂貨月之後的連續

三(3)個月(總共4個月)中﹐每月至少訂購100CV的產品﹐以保持本人的會員資格。在此之後﹐本人可在任何月份20日之前的任何時間﹐向公司遞

交取消/終止帳戶申請表﹐註銷本人的會員資格。

請以清楚字跡填寫申請人姓名:_____________________________________________________________________________________

申請人簽字:__________________________________________________________________    日期:___________________________


